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Protokoll styrelsemöte i Svenska Styrkelyftförbundet, SSF 
Styrelsemöte nr. 2024–14 
29 november 2024 kl. 13:00 
______________________________________________ 

Plats: Teams 

Närvarande 
Ordförande Levi Bergstedt 
Sekreterare Sofia Kamlund 
Ledamot Edvin Forslund 
Ledamot Ann Jordebo 
Ledamot Josephine Verngren  
Ledamot Jenny Wahlberg 

Tillträdande GS Ola Silvdahl 

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande Levi Bergstedt förklarar mötet öppnat. Dagordningen upplästes 
och godkändes.  

2. Val av protokollförare  
Sofia Kamlund valdes till protokollförare.  

3. Val av justeringsperson 
Edvin Forslund valdes till justeringsperson 

4. Genomgång och godkännande av föregående styrelseprotokoll  
Föregående mötesprotokoll finns utsänt (se Bilaga 1) och publicerat på 
hemsidan. Mötet godkände denna.  

  

Ärendereferens: 3205406



 

 

Information 

5. Ordförandens rapport 
Levi Bergstedt rapporterar.  

Levi och Ola har varit på RIF. Många fina reaktioner från andra förbund på 
Olas tillträde till GS. RIF fokuserade bl.a. på RFs framtida 
finansieringsmodeller, RFs bestraffningsreglemente och trygg idrott. 

Levi har haft flera diskussioner om samarbeten med olika partners har förts. 
Detta kommer att fortsätta tillsammans med Ola under december.  

Levi har pratat med del föreningar och distrikt om de aviserade 
avgiftshöjningarna.   

6. Rapport om ekonomi, inklusive skatter, avgifter och bidragsprocesser 
och återrapportering 
Patrik Björk har skickat ekonomiskt rapport. Patrik är sjuk och kan därför inte 
delta. Styrelsen samlade ihop frågor till Patrik.  

7. Rapport från utskotten 

a) Tävlingsutskottet (föredragande Patrik Björk): Utgår. 

b) Elitutskottet (föredragande Josephine Verngren): Arbetet med 
kvalgränser fortgår. Ny ansvarig för bänkpresslandslaget är tillsatt och 
kommer att presenteras snart. Det strategiska elitutskottet är tillsatt och 
kommer att träffas snart. Josephine har haft möte med RF tillsammans 
med Eddie och Lisa för utveckling av elitbreddsstödet.   

c) Utbildningsutskottet och samarbete med Högskolan i Dalarna 
(föredragande Sofia Kamlund): Utbildningsutskottet har jobbat vidare 
med seniortränarutbildningen. Sofia får i uppdrag att återkoppla till 
Högskolan om instruktörer inför hösten.   

d) Antidopingutskottet (föredragande Edvin Forslund): Norra Norrland har 
nu två representanter.  

e) Parautskottet (föredragande Jenny Wahlberg): Utskottet har haft en 
utbildningsserie under hösten, men ett tillfälle har fått ställas in pga för få 
anmälda. Ny satsning förhoppningsvis efter nyår.  
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f) Tekniska utskottet (föredragande Ann Jordebo): Pågående arbete med 
domarstegen och vidareutbildning.  

g) Arbetsgrupp för databas och tävlingssystem (föredragande Ann 
Jordebo): Gruppen har inkommit med äskande om utökad budgetram.  

h) Arbetsgrupp för utvärdering av SM (föredragande Ann Jordebo och Edvin 
Forslund): Arbetsgruppen arbetar på för fullt med målet att ha ett utkast 
kvar i februari.  

i) Redaktionsutskottet (föredragande Jenny Wahlberg): Arbetet är fördelat 
och går bra framåt. Tillskottet av nya personer i utskottet funkar mycket 
bra.  

8. Uppföljning av tidigare målsättningar 

a) Instruktörer till vårterminen 2025 för samarbetet med Högskolan i 
Dalarna.  
Levi och Sofia rapporterar. Sofia skickar förslag på instruktörer till 
Högskolan,  

b) Information till gymnasierektor ang. Beslut om att inte gå vidare med 
RIG-ansökan.  
Levi rapporterar att ett mail är skickat till rektor om att inte gå vidare med 
RIG-ansökan.  

c) Uppföljning avisering av höjda avgifter från och med 2025 
Levi rapporterar om de reaktioner som varit avseende de aviserade 
avgiftshöjningarna. Styrelsen diskuterar frågan. Ola kommer att ta vidare 
frågor till kansliet när han tillträder på måndag.  

Beslut 

9. Coachers lämplighet 
Levi är föredragande som underlag låg Bilaga 2. 

Efter genomgång av bilagt underlag samt föredrag av Levi frågar Levi om 
styrelsen kan besluta 

a) Att klargöra att det (särskilt nu, med hänsyn till att det för närvarande 
saknas ytterst ansvarig roll för landslagsverksamheten) faller det på 
styrelsen att besluta om särskilda frågor;  
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b) Att förbundets landslagscoacher dels är ytterst ansvariga för att skapa 
en trygg och högpresterande miljö för sina lyftare, dels representanter för 
förbundet såväl gentemot förbundets egna lyftare som mot andra lyftare 
och förbund och att det därför ställs höga krav på coachers lämplighet 
som ambassadör och goda vandel i övrigt;  

c) Att det inte framkommit något som motiverar att tidigare beslut ska 
frångås; samt 

d) Att vederbörande därför fortsatt inte ska beviljas uppdrag som 
landslagschoach (huvudansvarig eller assisterande).  

Styrelsen beslutar att bifalla Levis förslag. Styrelse för också till protokollet att 
Edvin Forslund inte deltog i styrelsens beslut angående punkt 9c och 9d.  

10. Antidopingplan 
Levi är föredragande. Som underlag låg bilaga 3.  

Efter genomgång av bilagt underlag samt efter dragning av Levi frågar Levi om 
styrelsen kan besluta 

a) Att anta antidopingplanen.  

Styrelsen beslutar att bifalla Levis förslag.  

11. Ansökan om inträde och utträde av idrottsföreningar 
Levi är föredragande. Som underlag låg bilaga 4.  

Efter genomgång av bilagt underlag frågar Levi om styrelsen kan besluta 

a) Att bevilja Åmotfors AK inträde i SSF 

b) Att bevilja Hallstahammars KK utträde ur SSF.  

c) Att bevilja Växjö SK utträde ur SSF.  

d) Att bevilja Become an Athletic SS utträde ur SSF.  

e) Att bevilja Styrkefabrikens AK utträde ur SSF.  

f) Att bevilja Charlottenberg utträde ur SSF.  

 
Styrelsen beslutar att bifalla Levis förslag.  
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12. Utökning av budget för arbetet med databas 
Levi är föredragande. Som underlag låg bilaga 5.  

Efter genomgång av bilagt underlag frågar Levi om styrelsen kan besluta 

a) Att fastslå utökad budget jämte äskande i bilagt underlag.  

Styrelsen beslutar att bifalla Levis förslag.  

Diskussion 

13. Remissförfarande Trygg idrott från RF (bilaga 6) 
Styrelsen diskuterar remissen om Trygg idrott som kommit från RF. Levi och 
Ola kommer att gå igenom remissen och dela upp avsnitten mellan sig. Ola 
kommer att vara ansvarig för framtagandet av remissvaret, men även 
intresserade medlemmar ska få möjlighet att delta i processen.  

14. Budget 2025 
Budgeten och verksamhetsplanen kommer att arbetas fram tillsammans med 
Ola när han tillträtt. Ola kommer att ta kontakt med Patrik för att sättas in i 
processen om budgetframtagandet.  

15. Förslag från SvFF och RF ang. Utfasning av ”takbelopp” samt indragna 
elitstödmedel  
Ola berättar om bakgrunden för de takmedel som vi fått sedan 2019, där 
svenska fotbollsförbundet och riksidrottsstyrelsen föreslår en utfasning av 10 
%-regeln. Styrelsen diskuterar detta. Ola, Sofia och Levi kommer att bereda 
frågan inom styrelsen.  

16. Övriga frågor 

17. Målsättningar inför nästa möte 

18. Nästa möte 
Nästa möte är den 19 december klockan 19:00 via Teams.  

19. Mötet avslutas 

________________________ _______________________ 
Sofia Kamlund, sekreterare Edvin Forslund, justeringsperson 

_________________________ 
Levi Bergstedt, ordförande 
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Detta är ett elektroniskt  
undertecknat dokument 

  

Underskrifterna i detta dokument uppfyller kraven för Avancerad Elektronisk Underskrift enligt 
definitionen i eIDAS (EU:s förordning 910/2014). 

Äktheten kan kontrolleras i alla tjänster som kan validera underskrifter som godkänts av 
Myndigheten för digital förvaltning (DIGG). Använd till exempel valideringstjänsten Signport. 
För validering med Adobe Acrobat Reader, läs mer här. 

Notera, om dokumentet skrivs ut på papper följer de elektroniska underskrifterna inte med och kan 
därför inte valideras. 

Följande personer har genom sin elektroniska underskrift godkänt innehållet i detta dokument samt 
försäkrat att angivna uppgifter är korrekta.  
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